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        Betrokken en verbindend 



 

Voorwoord namens onze voorzitter  
 
Maart 2024 denkend aan het voorwoord wat nog geschreven moet 
worden. 
Wat is er gebeurd en wat speelt er op dit moment. Kijken we om 
ons heen zien we veel gebeuren, oorlogen, rampen, discussie en 
van alles nog meer. Vaak voortkomend uit onvrede of 
meningsverschillen.  
 
En zelfs als Plaatselijk Belang Dedemsvaart herkennen we 
sommige dingen ook in het klein terug. Meningsverschillen, 
onvrede, over genomen beslissingen ze 
komen geregeld op ons bordje. In de meeste gevallen kunnen wij 
hierin een rol spelen, de ene keer om voor een oplossing te zorgen, 
en soms om iemand verder op weg te helpen. 
 
Als Plaatselijk Belang Dedemsvaart zijn wij er voor het algemeen 
belang voor alle inwoners van ons mooie Dedemsvaart. Daarbij 
komt het dan ook voor dat wij een neutraal antwoord moeten 
geven. Van ons kan niet altijd een voor of een tegen verwacht 
worden. Dat blijkt in sommige gevallen nogal eens verwondering op 
te roepen. In eerste instantie zullen wij altijd kijken naar de 
procesgang, gaat het op de juiste manier, wat is het beste 
voor het dorp, wat zouden onze leden hiervan vinden, zomaar 
enkele vragen welke altijd een rol spelen. 
 
Ook in het afgelopen jaar zijn wij als bestuur van Plaatselijk Belang 
Dedemsvaart weer druk geweest met vele zaken welke langs 
kwamen. Daarbij zijn er mooie zichtbare zaken welke goed zijn voor 
Dedemsvaart, maar spelen er ook veel zaken welke niet gelijk 
zichtbaar zijn. U leest er weer van alles over in dit verslag. 
 
 
 
 
 
 
 

 



 

Als Plaatselijk Belang Dedemsvaart kijken we natuurlijk ook vooruit, 
naar de toekomst van ons dorp. Hoe houden we het dorp aantrekkelijk, 
hoe bieden we voldoende kansen voor onze jeugd om ook hier te 
kunnen wonen en werken. Worden er voldoende woningen gebouwd 
voor de juiste doelgroepen en moet er niet een beetje haast gemaakt 
worden? Blijven wij goed bereikbaar met het openbaar vervoer en is dit 
goed inzetbaar voor de verschillende leeftijd categorieën?  

 
Enkele vraagstukken welke geregeld de agenda vullen, een agenda die 
per vergadering goed gevuld is en waarbij onderwerpen soms best veel 
tijd vragen. 
Ook voor de komende tijd zal Plaatselijk Belang Dedemsvaart zich 
inzetten voor ons mooie dorp, een dorp waar we met z’n allen best een 
beetje trots op mogen zijn ! 

 
Namens de voorzitter. 
John Haverkort 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

Uitnodiging voor de ledenvergadering 
 
Het bestuur van Vereniging Plaatselijk Belang Dedemsvaart en 
omgeving nodigt haar leden uit voor de jaarlijkse Algemene 
Ledenvergadering van de vereniging. Deze ledenvergadering vindt 
plaats op woensdag 17 april 2024, in Multi Functioneel Centrum De 
Baron, Julianastraat 54 te Dedemsvaart. De vergadering begint om 
19.30 uur. De koffie staat klaar vanaf 19.15 uur. 
 
 
AGENDA 
 

 Opening van de jaarvergadering door de voorzitter  
 

 Ingekomen stukken en mededelingen 
 

 Notulen jaarvergadering 5 april 2023  

 
 Sociaal verslag 2023 

 
 Verslag van de penningmeester  
 
 Verslag van de kascontrolecommissie 

 
PAUZE 

 
 Bestuursverkiezing: 

- aftredend en herkiesbaar: Edwin Moes 

- aftredend en niet herkiesbaar: Wim Kloek 

 
 Toelichten lopende zaken en bespreken van door leden 

aangeleverde zaken die onze aandacht verdienen 
  

 Rondvraag (vragen kunnen ook per mail worden doorgegeven 
via info@plaatselijkbelangdedemsvaart.nl) 
 

 Afsluiting van de jaarvergadering door de voorzitter 
 
Daarna is er gelegenheid elkaar informeel te ontmoeten. 

 

mailto:info@plaatselijkbelangdedemsvaart.nl


 

1. Opening van de jaarvergadering door 
de voorzitter 

 
2. Ingekomen stukken en mededelingen 

 
3. Notulen jaarvergadering 5 april 2023  
 
Verslag van de Algemene Leden Vergadering van Vereniging Plaatselijk 
Belang Dedemsvaart en omgeving  
op woensdag 5 april 2023, vanaf 19.30 uur  
in Multi Functioneel Centrum De Baron in Dedemsvaart 

 
1. Opening van de vergadering door voorzitter John Haverkort 

De voorzitter heet de aanwezigen welkom. Verkiesbaar bestuurslid 
Cisca Scholing is met kennisgeving afwezig. 

 

2. Ingekomen stukken en mededelingen 

Er zijn geen ingekomen stukken en ook zijn er geen mededelingen. 

 

3. Notulen van de ALV op 30 maart 2022 en Sociaal jaarverslag 

2022 

De notulen en het sociaal jaarverslag over 2022 staan in het gedrukte 

en aan de aanwezigen uitgedeelde boekje.  

De notulen worden ongewijzigd vastgesteld. Het sociaal jaarverslag 

wordt door de voorzitter toegelicht. Enkele opmerkingen door 

aanwezigen hierbij zijn: AED’s: onderzoek of andere dorpen willen 

aanhaken bij het voorstel van PBD.  

Binnenkort is er een avond met alle PB-en in de gemeente 

Hardenberg waarop ook dit onderwerp ter sprake komt.  

Spreek af met de gemeenteambtenaar wanneer de notitie 

betreffende het voorstel (uiterlijk) aan de raad wordt voorgelegd.  



 

Dit neemt het bestuur mee. Hondenpoep: er zijn te weinig 

afvalbakken, de poep wordt niet opgeruimd en/of de zakjes worden 

weggegooid en aan de Langewijk laten veel hondenbezitters hun 

hond uit zonder zelf een veiligheidshesje te dragen waardoor ze 

soms nauwelijks zichtbaar zijn. Dit zijn veelgehoorde klachten waar 

PBD aandacht voor vraagt bij de gemeente. Tegelijkertijd hebben 

hondenbezitters hierin een verantwoordelijkheid. Horeca-afval: na de 

kroegentocht was het een grote bende. Volgende week hebben 

gemeente en PBD hierover een overleg. Kotermeerstal: is de kiosk 

nog steeds een activiteit van De Stuw om jongeren te betrekken bij 

de Kotermeerstal? Nee, de kiosk is inmiddels een particulier initiatief 

in overleg met De Stuw. Geprobeerd wordt om jongeren te betrekken 

bij de invulling van de Kotermeerstal via scholen en jongerenwerker. 

Maaibeleid: wilde bloemenmengsels zijn ongeschikt voor in het  

dorpscentrum – de zaden die in tuinen opkomen geven veel werk. 

Verkeer en snelheid: er wordt te hard gereden.  

 

PBD ontvangt veel klachten over te hoge snelheden in het hele dorp. 

Soms worden er kantradars geplaatst om de snelheid te meten, 

soms staan er smileyborden om de bewustwording van 

verkeersdeelnemers te vergroten. Verkeerssignalering dient vanuit 

de provincie te gebeuren. Dat is niet bekend bij PBD, PBD overlegt 

hierover met de gemeente. Vergroening Julianastraat: de 

plantvakken belemmeren bij het parkeren. De keien in de 

plantvakken zijn gevaarlijk.  

De Julianastraat moet worden herbestraat vanwege alle kuilen. Het 

is nooit de bedoeling om gevaarlijke situaties te creëren. PBD vraagt 

en geeft aan de vergroening en wat daarbij hoort een kans te geven; 

bij de inventarisatie van aandachtspunten gaven leden aan dat 

vergroenen van de Julianastraat werd gewaardeerd.  

Woningbouw-convenant: wat is vastgelegd in het convenant? De 

gemeente bepaalt op basis van onderzoek aan welke woningen 

behoefte is. PBD gaat daarover niet maar denkt daarin wel mee. 

Neem verduurzaming en vergroening mee tijdens de planvorming. 

Dit gebeurt voor zover PBD weet.  

 



 

Jongeren betrekken bij bestuur: de informatie op de sociale 

mediakanalen van PBD is niet altijd actueel. Er is altijd iets te delen. 

Wellicht is het goed om speciaal hiervoor een bestuurslid aan te 

trekken? Laat je zien tijdens activiteiten in het dorp. Informatie is 

motivatie. PBD wil hieraan werken. 

 

4. Financieel verslag door penningmeester Patricia Nanning: 

 

De resultatenrekening van boekjaar 2022 en de begrotingen van 

boekjaren 2022 en 2023 worden op de beamer getoond. De 

penningmeester geeft hierop een toelichting. Er zijn geen vragen. 

 

5. Verslag van de kascontrolecommissie 

 

Jan Ruitenberg en Maus Westerbaan vonden tijdens hun controle 

geen oneffenheden in de administratie. Zij stellen daarom voor om 

de penningmeester en het bestuur decharge te verlenen. Dit voorstel 

wordt beantwoord met een instemmend applaus. 

 

Maus deelt een beschermingsadvies voor bankrekeningen. De 

voorzitter bedankt de leden van de kascontrolecommissie voor hun 

werkzaamheden. Jan Ruitenberg verlaat de kascontrolecommissie. 

Marije Griffioen volgt hem op. 

 

6. Bestuursverkiezing 

Tussentijds aftredend: Peter Schlepers. Aftredend en niet 

verkiesbaar: Patricia Nanning en Evelien Hulter. Aftredend en 

herkiesbaar: John Haverkort. Verkiesbaar: Cisca Scholing en Marlies 

Hofman. Cisca is vanavond helaas niet aanwezig.  

Het voorstel tot (her-)benoeming van de voorgestelde leden wordt 

beantwoord met een instemmend applaus. 

 

 

 

 



 

7. Rondvraag 

 

- De parkeerplaats bij de Kotermeerstal is nog steeds een 

modderpoel. Dat klopt.  

 

Het is niet gelukt dat te verbeteren. Het kan nu worden ingebracht 

tijdens de planvorming omtrent de Kotermeerstal. 

- Is er een nieuwe locatie met openbaar toilet als de Makelij 

verhuist? Dit kan bij DMC aangekaart worden. Ook kan het 

mogelijk worden opgenomen in de nieuwe centrumvisie.  

- Punt van orde: graag de volgende keer zorgen voor meerdere 

microfoons. Een goed punt. PBD zorgt voor meerdere 

microfoons tijdens de volgende ALV. 

- Is er al iets bekend over de mogelijke verhuizing van de voetbal? 

PBD weet hiervan niets. Volgende week organiseert de voetbal 

een informatieavond waarvoor ook PBD is uitgenodigd. 

- Hoe is het contact met de gemeente? Er zijn raadsleden 

aanwezig die willen luisteren. Het contact is de ene keer beter 

dan een andere keer. Het is goed om hier een andere keer over 

door te praten. 

- De Zuidwolderstraat is op sommige momenten onbewandelbaar 

door de hoeveelheid fietsers.  

Kan er een wandelpad komen? Dit aandachtspunt is ook door de 

vrager als reactie op de flyeractie onder leden ingediend. Er 

worden nog steeds aandachtspunten aangeleverd. Mettertijd 

komt PBD hierop terug. 

- Het asfalt aan het Rak is slecht en de fietspadverlichting doet het 

deels niet. De gedeeltelijke fietspadverlichting is gestoeld op 

beleid. PBD moet nakijken of het asfalt aan het Rak binnenkort 

wordt vervangen. 

- De verkeerslichten richting Balkbrug zijn onjuist afgesteld. 

 

 

 

 



 

 

8. Afsluiten van de jaarvergadering door voorzitter John 

Haverkort 

De voorzitter bedankt iedereen voor haar/zijn aanwezigheid en 

inbreng. Na de vergadering is er gelegenheid elkaar te ontmoeten in 

de hal. De voorzitter sluit vervolgens de vergadering. 

 

 

 

Voorzitter: John Haverkort 
 
 
 
 
Notulist: Evelien Hulter 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

4. Sociaal jaarverslag 2023 

 
Verslaglegging van ontwikkelingen in Dedemsvaart en de rol van 
Vereniging Plaatselijk Belang en Omgeving daarin. 
 
Bestuurssamenstelling 2023 
In 2023 werd het bestuur van Vereniging Plaatselijk Belang 
Dedemsvaart en omgeving gevormd door de leden: 
 

John Haverkort (voorzitter) 
Patricia Nanning (penningmeester) 
Cisca Scholing (secretariaat) 
Ada Ruitenberg 
Pier Mijnheer 
Wim Kloek 
Edwin Moes 
Marlies Hofman 

 
Doelstellingen van de Vereniging 
► De vereniging heeft geen binding met een politieke, kerkelijke of 

maatschappelijke stroming. 
► De vereniging bevordert het algemeen welzijn van de inwoners 

van Dedemsvaart en omgeving door het kritisch  
volgen van het beleid van de overheden, speciaal die van de 
plaatselijke overheid. 

► De vereniging treedt op als overlegorgaan. 
► De vereniging werkt samen met organisaties met een zelfde 

doelstelling. 
► De vereniging houdt jaarlijks, uiterlijk zes maanden na afloop 

van het verenigingsjaar, een algemene ledenvergadering. 
 
Lidmaatschap 
Mogen wij je emailadres? 
 
Voor het actueel houden van onze ledenadministratie én omdat we je via 
mail eenvoudiger kunnen bevragen en informeren over lopende zaken, 
vragen we je om je emailadres. Wil je deze doorgeven via 
info@plaatselijkbelangdedemsvaart.nl Alvast bedankt daarvoor! 
 

mailto:info@plaatselijkbelangdedemsvaart.nl


 

Nog geen lid? Nieuwe leden zijn altijd welkom! 
 
Voor € 4,50 per jaar ben je lid van Vereniging Plaatselijk Belang 
Dedemsvaart en Omstreken. Deze contributie innen wij via een 
automatische incasso.  
 
Wil je lid worden? Dat kan op de volgende manieren: 

- vul het contactformulier op onze website in 
(www.plaatselijkbelangdedemsvaart.nl) 

- mail ons secretariaat (info@plaatselijkbelangdedemsvaart.nl) 
   

Vergaderingen en inloopspreekuren 2023 
In 2023 hebben we 11 bestuursvergaderingen gehad.  
Het inloopspreekuur is slechts enkele keren bezocht. Eind 2023 hebben 
we besloten geen inloopspreekuur meer te houden omdat er te weinig 
gebruik van werd gemaakt. In deze tijd wordt het contactformulier 
ingevuld of worden we telefonisch benaderd.  
De aangedragen onderwerpen bespraken we vervolgens in de 
vergadering en we ondernamen, indien nodig, actie. Soms wezen we de 
mensen erop dat zij zelf ook contact op kunnen nemen met de gemeente 
en hun klacht daar eerst kunnen melden.  
 
https://www.plaatselijkbelangdedemsvaart.nl/pagina/contact 

 
Onder meer de volgende onderwerpen kwamen tijdens de 
vergaderingen aan de orde: 
 
Verkeersveiligheid, openbaar vervoer, woningbouw, toegankelijkheid 
begraafplaats, horeca-afval, BOSS, onderhoud wegen, opvang 
Oekraïners, contact met IKA/DMC, Windmolenpark, Zuiderbos, Kiosk 
Kotermeer. 
 
Centrumvisie Dedemsvaart – Dedemsvaart Groen 
Samen met een aantal mensen van de gemeente en van de DMC zitten 
twee mensen van ons bestuur regelmatig om tafel om te praten over de 
ontwikkelingen in het centrum van Dedemsvaart. Ondertussen is het 
plan “noord” reeds gerealiseerd. In 2024 zal er verder worden gegaan in 
Julianastraat “zuid”. 
 

http://www.plaatselijkbelangdedemsvaart.nl/
mailto:info@plaatselijkbelangdedemsvaart.nl
https://www.plaatselijkbelangdedemsvaart.nl/pagina/contact


 

 
https://www.hardenberg.nl/structuurvisies/centrumvisie-dedemsvaart-2023 

 
Contact met de gemeente 
10 keer per jaar is er overleg met onze contactambtenaar. In dit overleg 
komen allerlei zaken aan de orde. Dit contact draagt eraan bij dat 
onderwerpen snel bij de betreffende persoon van de gemeente terecht 
komen en daardoor snel behandeld kunnen worden. 
 
Kotermeerstal 
Mede door PBD is er in samenwerking met Stimuland en de gemeente 
Hardenberg een rapport opgesteld betreffende de 
toekomstmogelijkheden rond het “Kotermeer”. Alle inwoners en 
belanghebbenden konden in twee inloopavonden hun wensen maar ook 
zorgen kenbaar maken. Het eindrapport van Stimuland is aangeboden 
aan de gemeente. Dit project wacht op goedkeuring door de raad waarna 
er budget vrijkomt en een projectleider wordt aangesteld.  
 
https://www.stimuland.nl/wp-
content/uploads/2023/11/Rapport_Verkenning_recreatieve_ontwikkelingen_en_voorzieningen_Kot
ermeerstal_-_augustus_2023.pdf 

 

https://www.hardenberg.nl/structuurvisies/centrumvisie-dedemsvaart-2023


 

 
Pumptrackbaan, bankje 
 
Fietsbrug Mien Ruyslaan 
In 2022 is deze fietsbrug aangelegd, PBD heeft de onveilige situatie 
onder de aandacht gebracht, waarna de gemeente Hardenberg dit 
voortvarend heeft aangepakt. Er is nu een veilige en logische 
fietsverbinding gerealiseerd.  
 

 
 
 
 



 

Groen 
De gemeente besteedt de onkruidbestrijding uit aan een aannemer, in 
2023 is dit niet geheel volgens de wensen van de gemeente uitgevoerd. 
PBD heeft hierover een gesprek gevoerd en er zal in 2024 op worden 
toegezien.  
 
Regiegroep Verbinding / Infohuis 
In april was er een ontbijtsessie in De Baron met als thema Armoede. 
Er waren een aantal sprekers aanwezigen die vertelden wat zij kunnen 
betekenen voor bewoners die met armoede te maken hebben. 
Daarna gingen we met elkaar in gesprek over de bestaande 
voorzieningen en wat er nog mist rondom dit thema. 
In juni was er een tweede bijeenkomst over hetzelfde thema in de Van 
Dedem Marke. Geprobeerd is om de bevindingen van de vorige 
bijeenkomst concreter te maken. 
Het is voor alle instanties die hierin wat willen betekenen lastig om de 
doelgroep in beeld te krijgen om daadwerkelijk iets te kunnen doen. 
Aan het eind van het jaar zijn voorbereidingen getroffen voor een 
volgende ontbijtsessie met als thema ‘Jongeren’. Er is contact geweest 
met scholen om in gesprek te komen. 
 
Wilhelminastraat/Mr. Zach. Tijllaan 
In de Wilhelminastraat wordt altijd nog ervaren dat er vrachtwagens van 
de retail door hun straat rijden. Na contact met de desbetreffende retail 
en de gemeente is toegezegd dat dit in overleg wordt geregeld. 
Inmiddels heeft de gemeente besloten dat er een verkeerskundig 
onderzoek gedaan zal worden voor het centrum. Men wil met eventuele 
aanpassingen in dit gebied wachten op dit onderzoek. 
Dit geldt eveneens voor het weghalen van de paaltjes in de Mr. Zach. 
Tijllaan, waar wij om gevraagd hebben. 
 
Stichting Uitvaartcentrum Dedemsvaart 
Dela heeft, voor ons onverwacht, besloten tot het sluiten van het 
uitvaartcentrum aan de Langewijk / Zuidwolderstraatweg. 
Naar aanleiding hiervan heeft PBD contact gezocht met voormalig 
notaris Bert Linde. 
In december 2023 is een informatieavond gehouden die door ongeveer 
160 mensen is bezocht. 
E.e.a. heeft geleid tot het oprichten van de Stichting Uitvaartcentrum 
Dedemsvaart. 



 

In 2024 wordt gekeken naar (tijdelijke) mogelijkheden voor een aantal 
familiekamers / realiseren van een uitvaartcentrum. 

  

 
 
PBD op de kerstmarkt 
Het bestuur van PBD was beide dagen met een kraam aanwezig op de 
kerstmarkt in Dedemsvaart. 
Aan het eind van deze twee dagen konden we ± 45 nieuwe leden 

toevoegen aan ons ledenbestand.  
 
Ook was er een prijsvraag met foto’s van onderwerpen waarbij PBD 
betrokken bij is geweest. De winnares van deze prijsvraag is:  
Mevr. Bontius. Zij heeft een dinerbon van de Baron gewonnen. 
 
Verkeersveiligheid 
Bij PBD komen regelmatig klachten binnen dat er in bepaalde straten te 
hard wordt gereden. Op ons verzoek zijn metingen gedaan en Smileys 
geplaatst. Volgend jaar vragen we aandacht voor de slogan ‘Check wat 
vaker je snelheid’. 
  
In het kader van veiligheid is er in 2023 een vrij liggend voetpad 
gekomen voor ‘Het Olde Postkantoor’.Het heeft even geduurd voordat 
we het voor elkaar hadden met de gemeente; het resultaat mag er zijn. 
 
AED 
In 2023 kregen wij facturen binnen van Hartveilig Hardenberg voor de te 
vervangen AED’s van Dedemsvaart. Er is door de gemeenteraad een 
motie aangenomen dat deze AED’s voor 90% door de gemeente zullen 
worden betaald en dat de Plaatselijk Belang verenigingen 10% zelf 
zullen moeten bekostigen.  



 

Door ons is hiervoor bezwaar aangetekend bij de politieke partijen in de 
raad omdat wij geen financieel draagvlak hiervoor hebben. Tot op heden 
zijn er gesprekken gaande hierover. 
Wij hebben aangegeven dat we het belangrijk vinden dat er een 
dekkend netwerk van AED’s is in de hele gemeente. 
Het kan niet zo zijn dat in een buurt, waar geen geld voor een AED bij 
elkaar is gebracht, de AED dreigt te verdwijnen als hij vervangen moet 
worden. 
  
 

 
 
Begraafplaatsen 
Naar aanleiding van klachten over de matige  toegankelijkheid van de 
begraafplaatsen voor minder validen, gelegen aan de Mulderij en 
Noord Stegeren te Dedemsvaart  zijn deze 2 locaties enkele malen 
bezocht.  In verband met de gewijzigde wetgeving met betrekking tot 
de onkruidbestrijding op de paden  van deze begraafplaatsen is de 
gemeente overgegaan tot een andere wijze van 
onkruidbestrijding.  Deze paden, veelal grind, worden hierdoor minder 
stevig waardoor met name rolstoelgebruikers hinder ondervinden  om 
deze paden te betreden.  
 
Met de gemeente is afgesproken dat er een andere werkwijze zal 
worden gekozen in de verwachting dat de toegankelijkheid zal worden 
verbeterd.  In mei 2024 zal dit weer nader worden bekeken met de 
melders en de gemeente. 
 
 
 



 

Onderhoud wegen 
We worden ook betrokken bij aanpassingen van wegen. 
Voorbeeld hiervan is de Sportlaan. Hier zullen aanpassingen 
plaatsvinden die passen bij de functie van deze weg. 
Wij hebben hier kritische kanttekeningen bij geplaatst. 
 
Opvang Oekraïners 
In 2023 zijn de voorbereidingen getroffen voor een 2e opvanglocatie in 
ons dorp. 
PBD is hierbij betrokken. Wij vinden de locatie aan de Nieuwe 
Zuidwolderstraat een prima locatie. 
We hebben gewezen op de verkeerssituatie in dat gebied. Een druk 
tweezijdig fiets-, wandelpad en een mogelijk gevaarlijke 
oversteekplaats bij de opvanglocatie. 
De tijd zal het leren hoe de situatie zich hier verder ontwikkelt. 
 
Openbaar vervoer 
De gemeente Hardenberg wil in samenwerking met de Provincie 
Overijssel komen tot een integraal vervoerssysteem. 
Meer samenwerking tussen openbaar vervoer en maatwerkvervoer. 
In 2023 zijn er een aantal bijeenkomsten georganiseerd om de ideeën 
met de plaatselijke belangen te delen. 
De ideeën zijn ook met ons gedeeld. In 2023 lag de nadruk vooral op 
mogelijke aanpassingen van de routes en bushaltes. 
Aan ons zijn vragen voorgelegd. Wij gaan e.e.a. bespreken met partijen 
in het dorp. 
 
Sportpark de Boekweit 
Zoals bij jullie bekend is er al een aantal jaren sprake dat het sportpark 
al dan niet gaat verhuizen of zal worden gerenoveerd. Wij hebben altijd 
aangegeven dat wij geen voorkeur kunnen aangeven voor verhuizen of 
renoveren. Als PBD staan we voor een toekomstbestendig, duurzaam 
sportpark, wel hebben wij het proces bewaakt. 
 
https://www.hardenberg.nl/inwoners/wonen/wonen-vervolg/haalbaarheidsonderzoek-de-boekweit 

 
 
 
 
 
 

https://www.hardenberg.nl/inwoners/wonen/wonen-vervolg/haalbaarheidsonderzoek-de-boekweit


 

Herdenking 4-5 mei 
Ieder jaar wordt de 4 mei herdenking door ons georganiseerd. Met elk 
jaar een ander thema en wisselende invulling. In 2025 zal de 80-jarige 
vrijheid herdenking plaatsvinden. Deze herdenking zal grootser worden, 
na de herdenking van 2024 zal spoedig de voorbereiding voor 2025 
opstarten.  
 

 
 
Pad Prins Bernhardstraat 
Als PBD kregen wij het verzoek  om contact te zoeken met de 
woningstichting en de gemeente Hardenberg. Een oudere bewoner 
kreeg een driewielige fiets toegewezen. Het voetpad gelegen achter 
zijn woning heeft een hoogte verschil met de grond gelegen naast dit 
voetpad.   
 
Omdat dit voor gevaarlijke situaties zou kunnen zorgen heeft de 
gemeente toegezegd om dit pad te verbreden zodat de bestuurder 
veilig op zijn fiets zijn woning kan verlaten. In mei 2024 moet dit pad 
zijn gerealiseerd. 
 

Fiets doorsteek uitgang Citadel- Langewijk 
Al enkele jaren  waren er meldingen over het gedrag van de fietsers bij 
de doorsteek   uitgang Citadel- Langewijk.  Bij deze doorsteek werden 
de fietsers gedwongen om eerst een 5 meter naar rechts te fietsen om 
vervolgens over de Langewijk , zuidelijke rijbaan hun weg te vervolgen 
richting de Julianastraat.   
 
 



 

Meerdere fietsers vonden dit een dusdanige omweg dat zij besloten om 
maar gebruik te maken van de noordelijke rijbaan van de Langewijk  en 
hun weg , tegen het verkeer in, hun weg te vervolgen naar de 
Julianastraat.  Deze situatie is besproken met de gemeente.  Met een 
kleine aanpassing is de doorsteek gewijzigd en is het voor de fietsers 
niet meer nodig om op deze doorsteek een kleine omweg te maken.    
 
 

 

 
Coffeeshop Dedemsvaart 
In de Algemene Plaatselijke Verordening van de gemeente Hardenberg 
staat o.a. vermeld dat er in de gemeente Hardenberg maar 1 
coffeeshop mag zijn gevestigd en alleen maar in Dedemsvaart. 
Tijdens de samenvoeging van de gemeenten, Avereest, Gramsbergen 
en Hardenberg is dit destijds zo door de gemeenteraad vastgelegd.  
Over dit onderwerp hebben wij als PBD een gesprek gehad met de 
burgemeester Offringa. Destijds is er een vergunning verleend aan de 
huidige coffeeshophouder.  De burgemeester meldde dat zolang hij 
burgemeester in de gemeente Hardenberg is er geen vergunning zal 
worden verleend aan een nieuwe aanvrager. Mocht de huidige 
vergunninghouder het bedrijf verkopen of willen verhuizen zal er geen 
nieuwe vergunning meer worden verleend. 
De coffeeshophouder is destijds in kennis gesteld dat wij als PBD 
hierover in gesprek zouden gaan met de gemeente. 
 
 



 

Windmolenpark 
De provincie Overijssel heeft de Kwaliteitsimpuls Groene Omgeving in 
het leven geroepen. De insteek daarvan is dat elke nieuwe ontwikkeling 
een bijdrage levert aan ruimtelijke kwaliteit conform de 
gebiedskenmerken. Binnen dit KGO budget is bedrag van € 240.000 
beschikbaar welke in overleg met de bewoners 
Driehoek/Ondersloot/16e wijk mogelijk gebruikt gaat worden voor een 
fietpads langs de Van Rooijenshoofdwijk.  
 
BOSS 
Bewegen, ontmoeten, spelen en sporten. Initiatief vanuit de gemeente 
Hardenberg. Onderzoek naar het gebruik van de buitenruimtes, niet 
speciaal gericht op kinderen. Onder andere in Dedemsvaart is een 
bijeenkomst geweest. PBD is in gesprek geweest met meerdere 
inwoners van Dedemsvaart.  

 
Reacties op flyer 2023 
16 leden hebben n.a.v. de flyer inhoudelijke reacties gegeven / vragen 
gesteld. Wij zijn hiermee aan de slag gegaan. 
De vragenstellers hebben antwoord van ons ontvangen. 
Een paar voorbeelden: 

• Loslopende honden bij Kotermeerstal. Situatie is bij gemeente 
en handhaving bekend. 

• Ideeën voor wandelverbindingen rondom Kotermeerstal. E.e.a. 
wordt betrokken bij plannen Kotermeerstal en eventuele nieuwe 
sportpark 

• Keien in Julianastraat gevaarlijk. Mede op ons verzoek zijn de 
keien wat verder naar binnen gelegd. We hebben ook nog 
gevraagd om reflectoren erop te maken. 

• Overhangend groen. Een aantal leden heeft hierover vragen 
gesteld. Regelmatig aandacht voor gevraagd bij de gemeente. 
De bewoners en/of eigenaars van de panden worden erop 
aangesproken. 

• Verzoek om uitspraak van PBD over toekomst sportpark. PBD 
heeft er bewust voor gekozen geen partij te kiezen. Wel hebben 
wij in het verleden kritische noten geplaatst t.a.v. het proces. 

• Onderhoud groen onvoldoende in een aantal wijken. Situatie is 
bekend bij de gemeente. Er zijn aanpassingen gedaan in de 
samenstelling van de teams. Indien gewenst gaan we met 
mensen van de gemeente op locaties kijken. 



 

• Onderhoud wegen laat soms te wensen over. De genoemde 
situaties zijn bij de gemeente besproken en in het 
meerjarenplan meegenomen. Dit geldt ook voor trottoirs 

• Opruimen afval / rommel. Dit is in de eerste plaats de 
verantwoordelijkheid van de bewoners van het gebied. Klachten 
die de inzet van de gemeente betreft kunnen gemeld worden op 
de website van de gemeente. 

• Mooier maken gemeentepark. Aan de orde gesteld bij de 
gemeente. In april 2024 volgt een afspraak met de wethouder. 

• Samen Dedemsvaart schoner maken. Hiervoor zijn ideeën 
aangedragen. Worden meegenomen. 

• We kregen ook complimenten over gerealiseerde zaken en 
adequaat optreden van de gemeente. Fijn om te horen. 

• Gevraagd is om meer te communiceren met de leden. Op dit 
moment houden we het bij de website en Facebook. Als er 
vragen / opmerkingen zijn kan men ons altijd via de mail of 
telefonisch bereiken. 

  
5 leden hebben aangegeven graag een dagdeel te willen helpen bij een 
actie ten gunste van ons dorp. Hier zijn we heel blij mee. 
Helaas hebben we nog geen invulling hieraan kunnen geven. 
Wellicht zijn er op de ALV leden die bij de organisatie een actieve rol 
willen vervullen. 

  

5. Verslag van de penningmeester  
Tijdens de vergadering zal onze penningmeester met behulp van 
de beamer zijn verslag doen van de financiën. 

 
6. Verslag van de kascontrolecommissie 

 
PAUZE 
 
 
 
 



 

7. Bestuursverkiezing  
- Aftredend en herkiesbaar: Edwin Moes 

- Aftredend en niet herkiesbaar: Wim Kloek 
 

8. Toelichting lopende zaken en 
bespreken van door leden 
aangeleverde zaken die onze 
aandacht verdienen 

 
9. Rondvraag  
 
10. Afsluiting van de jaarvergadering 

door de voorzitter 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

www.plaatselijkbelangdedemsvaart.nl 

info@plaatselijkbelangdedemsvaart.nl  

https://www.facebook.com/plaatselijk-belangdedemsvaart 
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